
Kérjük, ha bármilyen javaslata vagy ötlete van a játszótérrel kapcsolatban, ossza meg velünk!

Felvetés Válasz Státusz

Nem tartom jó ötletnek ilyen közel vinni a 
játszóteret a tömbház falának.

A játszótér elhelyezését alapvetően két dolog indokolja: a panelház felőli 
oldal árnyékosabb, illetve a közösségi tervezés során a szülők kérték, hogy a 
játszótér a védettebb területre kerüljön az úttesthez képest. A tervezett 
tényleges játszórész 4m-re kezdődik a háztól, többszintű növényzettel 
határolva; a jelenlegi játszótér kerítés 7m-re van az épülettől, és csak 
néhány fa választja el a játszótértől. 

elutasított javaslat

Jó lenne,ha lenne arra valami megoldás , 
hogy a tér ne ordítozó fiatalok bandázó 
helye lenne,amit bizonyos csoportok 
miatt gyerekkel pláne nem ajánlott néha 
megközelíteni

A közterületek használatából senki sem lehet kizárni. A tervek célja, hogy 
több korosztályt is megszólítsunk, hogy ne csak egy csoportnak számára 
legyen vonzó a tér. Ha hangoskodást vagy egyéb problémát észlel, hívja a 
Józsefvárosi Közterület-Felügyelet Zöld számát 06(80) 204-618.

nem a tervezéshez 
kapcsolódó javaslat, 
továbbítottuk az illetékesnek

Sűrű nyírt sövény is lehetne a játszótér 
kerítése.

Egy nyírt sövény fenntartása sokkal drágább, évente többször extra 
fenntartási feladatot jelentenek. A növényválasztást az alacsony fenntartási 
igény - magas esztétika tervezőelve fogja vezérelni, ami leginkább megfelel 
a kortárs növényalkalmazási elveknek; továbbá az árnyas fekvés miatt a 
tipikus nyírható sövénynövények nem feltétlen felelnek meg a 
fényviszonyoknak, míg egyéb, kompakt növekedésű, de lomblevelű és 
örökzöld fajták keveréke alkalmasabb lehet. Az elv azonban a felvetetthez 
hasonló, hogy sűrű növényzetet alkossunk a játszóterület körül.

elutasított javaslat

A környéken rengeteg a macska, akik a 
magas, zárt kerítésen is át tudnak 
mászni, így homokozót erre a környékre 
semmiképp sem ajánlatos tenni

Köszönjük, hogy megosztotta velünk a tapasztalatait! A téren jelenleg a 
teljes játszóterület alatt homok szolgál eséscsillapító burkolatként. Ez a 
játszóeszközök közelsége miatt kevéssé alkalmas játékra, a tervezett 
területen 1 kompakt homokozó fogja betölteni ezt a szerepet. Az említett 
szempont minden játszótérre igaz lehet, de a homokozás a gyerekek 
számára lehetőséget kínál a természeti elemekkel, anyagokkal, terxtúrákkal 
való közvetlen ismerkedésre, ezért ezt nem feltétlen érdemes kizárni a játék 
lehetőségek közül. A fenntartás feladata lesz az esetleges állatpiszok 
takarítása/ homokozó újratöltése. A homokozó fedési lehetőségeit 
átgondoljuk a kiviteli tervek készítése során. 

elutasított javaslat

Javaslom, hogy tegyenek fel 
árnyékolókat és ültessenek fákat, hogy 
felkészüljünk az egyre forróbb és 
szárazabb nyarakra. Esetleg egy ivóvizes 
kút is jó lenne.

A terv tartalmazza fák telepítését. Jelenleg is van egy ivókút a játszótéren 
belül, ezt át fogjuk áthelyezni a területen belül. Többen jelezték, hogy 
szeretnének árnyékolót, így tervezünk ilyet, ahol az adottságok indokolják. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

A hinták között lehetne nagyobbak 
számára is alkalmas mint jelenleg is van, 
azaz kicsit szélesebb, kicsit magasabb 
ülőkével. Ez gyakran kimarad, pedig 
hatalmas előny.

Egyetértünk! Szerintünk is jó, ha nagyobbak számára használható eszközök 
is vannak a játszótéren. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

A fa kerítést abszolút nem találom 
megfelelő megoldásnak, figyelembe véve 
korróziót.

A fa természetes anyag, amely ugyan lehet, hogy gyorsabban korhad, 
viszont természetesen lebomló, környezetkárosítás, hulladéktermelés nélkül 
cserélhető. Fa kerítéseket évszázadok óta használunk, kezeletlenül vagy 
kezeléssel. Mindemellett ezt a szempontot is figyelembe vesszük az 
anyagválasztásnál.

elutasított javaslat

Szerintem a kerítés kérdés nem feltétlen 
vagylagos. Bizonyos helyeken kerítést 
tennék, máshol sűrű növényzetet, vagy a 
kettő valamilyen kombinációját... Bár 
személyes tapasztalatom, hogy ha egy 
kisgyerek át akar jutni a sűrű 
növényzeten, akkor átjut. Jópofa a farönk 
mászó, de a terveken a dimenziókat nem 
tudom jól kivenni: kicsiknek (3 éves kor 
alatt) leesésgátlás nem hátrány. Vagy 
legalább a szülő tudjon elég közel állni, 
hogy tartsa.

A tervek alapján kerítés csak a játszótér körül lesz, egy egy éves időszakot 
követően felülvizsgáljuk, hogy szükséges-e a tér köré kerítést tenni. A  
beérkezett vélemények alapján a legtöbben a természetes anyagokból 
készült kerítésre szavaztak. A tervezés során az anyagválasztásnál, mi is 
arra törekszünk, hogy minél időtállóbb alapanyagokat alkalmazzunk. A 
játszóterek kivitelezésénél, kizárólag biztonsági szempontok alapján is 
minősített és szabványnak megfelelő játékokat lehet kihelyezni, ez a Jázmin 
térnél sem fog másképp történni. Amennyiben szükséges, a kiviteli terveken 
a szabványnak megfelelő burkolat lesz a rönkök körül, amely felfogja az 
esést.

részben befogadott javaslat

Ugye lesz, aki karban tartja majd?Lesz 
kihelyezett tábla arról, hogy mit illik és mit 
nem egy ilyen téren csinálni?

A kerületben található játszóterek üzemeltetési és fenntartási munkáit a 
Józsefvárosi Gazdálkodási Központ illetékes kollégái végzik, így történik ez a 
jelnlegi és a leendő játszótér esetében is. Természetesen mi is fontosnak 
tartjuk a tér rendeltetésszerű használatáról szóló tájékoztatók kihelyezését.

részben befogadott javaslat

A magas sűrű növényzet azt 
eredményezné, hogy a terület nem jól 
belátható kívülről. Ez szerintem 
közbiztonsági szempontból hátrányos 
lehet.

A tervezett növényzet nem lesz olyan magas, hogy az az átláthatóságot 
megakadályozza, viszont ahhoz elég sűrű lesz, hogy ne menjen át rajta az 
ember. 

elutasított javaslat



a tér legyen világos, illetve éjszakára 
zárható

Köszönjük a javaslatot. Jelenleg is vannak a téren alacsonyabb 
kandeláberek. A kiviteli tervek elkészítésénél bevonunk majd egy 
világítástervezőt is, hogy megfelelően kivilágított legyen a tér. A téren az első 
egy évben nem lesz kerítés, hogy megnézzük, működik-e anélkül. Az egy 
éves időszakot követően felülvizsgáljuk ezt a kérdést. 

részben befogadott javaslat

árnyékoló háló
A játszótér egy árnyékosabb részén fekszik a területnek. Több hozzászóló 
részéről felmerült az árnyékoló igénye, ezt ahol szükséges figyelembe fogjuk 
venni a naposabb területek esetében. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Az egész parkot kellene inkább körbe 
venni, a terület szétszabdalása után a 
parkban minden lesz, de végül semmi 
használható.

A téren az első egy évben nem lesz kerítés, hogy megnézzük, működik-e 
anélkül. Az egy éves időszakot követően felülvizsgáljuk ezt a kérdést. A 
térrészeket úgy alakítjuk ki, hogy a funkciók elhelyezése ne menjen a 
használhatóság rovására, ez a kiviteli tervek elkészítése során feladatunk. 

elutasított javaslat

Zajgátló növényzet telepítése is 
megoldott lesz a toronyház irányába az 
alsóbb emeleten lakók nyugalmának 
biztosítása érdekében?

Nem közvetlenül a fal mellett fog kezdődni a játszótér. A tervezett tényleges 
játszórész legközelebb 4m-re kezdődik a háztól, többszintű növényzettel 
határolva; a jelenlegi játszótér kerítés 7m-re található attól, itt jelenleg csak 
fák határolják a teret, növényzet nélkül. Zajgátló növényzet feltétele a min 
20-25m szélesség, erre a téren sajnos nincs elég hely. Mindemellett 
tervezünk az épület és játszórész között egy sűrű növénysávot.

elutasított javaslat

a játszótér legyen lekerítve a park többi 
része maradjon szabadon, de picit 
elkerítve sűrű növényzettel

A jelenlegi tervek e változat alapján készültek. befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Ivókút elhelyezését praktikusnak 
tartanám a játszótéren (vagy azon kívül).

A játszótéren belül jelenleg is van ivókút, a tervek kivitelezését követően is 
lesz a területen. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Kerítés helyett a sűrű növényzetet 
támogatom, azonban a homokozót 
véleményem szerint érdemes lenne 
körbekeríteni, nehogy a kis háziállatok 
bejutva a növényzet alatt, 
odapiszkítsanak.

Köszönjük, hogy megosztotta vekünk tapasztalatait! Ha körbekerítjük a 
homokozót, akkor a gyerekek nem férnek hozzá. A homokozás a gyerekek 
számára lehetőséget ad a természeti elemekkel, anyagokkal, terxtúrákkal 
való közvetlen ismerkedésrel. A fenntartás feladata lesz az esetleges 
állatpiszok takarítása/ homokozó újratöltése. A homokozó fedési lehetőségeit 
átgondoljuk a kiviteli tervek készítése során. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Mosdó kialakítása, térfigyelő kamera, 
vagy biztonsági őr alkalmazása - nagyon 
rossz társaságok járnak oda. A játékok 
nem annyira rosszak szerintem, mi az ott 
felbukkanó emberek miatt nem megyünk 
arra a játszótérre.

Közterületi wc kihelyezéséhez kicsi a terület, és minden oldalról lakóházak 
ablakai határolják, így a jelenlegi terveken nem szerepel wc. Arrra sajnos 
nincs kapacitása az önkormányzatnak, hogy minden téren biztosítson egy 
őrtt. Ilyenek csak a nagyobb közterületeken vannak jelen, mint például a 
Mátyás téren vagy a Losonci téri játszótérnél. A tér fenntartásával 
kapcsolatos javaslatokat továbbítjuk az illetékeseknek.

nem a tervezéshez 
kapcsolódó javaslat, 
továbbítottuk az illetékesnek

A minél több növény híve vagyok, de a 
kerítést jobbnak tartom a játszótér 
elhatárolásra, mivel a környék amúgy is 
sokat szenved a szemetelők okozta 
látványtól és szagoktól és szerintem a 
sűrű növényzet kifejezetten hívogató a 
csikk- és sörösdoboz eldobálók számára, 
másféle szemétről nem is beszélve.

A játszótér lehatárolásáraról szerepelt egy kérdés a kédőívben. A 
válaszadók 55%-a az alacsonyabb kerítésre szavazott. A kerítés mellé 
mindenképp tervezünk zöldfelületet is. Valóban probléma szokott lenni, hogy 
az emberek beledobják a szemetet. A tapasztalatok alapján ha egy 
növényágyás sűrűbb, akkor kevésbé dobálják bele a szemetet a járókelők. 
Ezen kívül több hulladékgyűjtőt is kihelyezünk a térre.

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

minél több rekortán burkolat legyen a 
legkisebbeknek. Legyen babáknak való 
hinta. A szülőknek legyenek árnyékos 
padok. A játszótéren belül jó ha vannak 
elkülönülő egységek pl sűrű növényzettel 
leválasztva, ahova a gyerekek 
"elvonulhatnak"

Eséscsillapító burkolatként többféle felület is használható, szabvány szerinti 
rétegrenddel, a rekortán ezek egyike. A kiviteli tervekben vizsgáljuk a 
legalkalmasabb eséscsillapító felületeket, melyet a játszótéri eszközök esési 
terében tervezünk alkalmazni. Emellett természetes burkolatokat is fogunk 
használni. A közösségi tervezés során felmerült már igényként, hogy legyen 
többfajta hinta, azok között babahinta is. Árnyékos padokat tervezünk a 
játszótérre is, és lesz olyan zöldfelület, amit tudnak használni a gyerekek. 

részben befogadott javaslat



Legyen normál kerítés, ami benn tartja a 
gyerekeket, hogy ne rohanhassanak ki a 
Tömő utcára a forgalom miatt.

A városban vannak példák olyan terekre, amelyek nincsenek teljes 
mértékben körbe kerítve, de mégsem okoz ez baleseteket. A játszótér el lesz 
kerítve a téren belül, így a kisebb gyermekek számára biztonságos lesz a 
kialakítás. A teret körülvevő járdák megmaradnak a jelenlegihez hasonlóan, 
az itt közlekedőknek továbbra is figyelniük kell majd, ahogy a kerületben 
máshol sétálva is szükséges ez. 

elutasított javaslat

A játszóteret nem közvetlenül a loggiák 
elé helyeznem mert az esetleges hangos 
gyermekzsivaj és por kellemetlen lehet az 
alsóbb színtelen lakók számára.

A játszótér elhelyezését alapvetően két dolog indokolja: a panelház felőli 
oldal árnyékosabb, illetve a közösségi tervezés során a szülők kérték, hogy a 
játszótér a védettebb területre kerüljön a határoló utcáktól nézve beljebb. A 
tervezett tényleges játszórész legközelebb 4m-re kezdődik a háztól, 
többszintű növényzettel határolva; a jelenlegi játszótér kerítés 7m-re 
található attól, itt jelenleg csak fák határolják a teret, növényzet nélkül.

elutasított javaslat

Anyagválasztásnál fontos, hogy a kerítés 
masszív, tartós és könnyen 
karbantartható legyen, emiatt a fa kerítés 
(feltételezem erre gondoltak természetes 
anyagok alatt) mellett szerintem a 
fémkerítés is szóba jön.

Köszönjük az anyaghasználatra való javaslatot, továbbítjuk a tervezőnek, 
hogy mindenképp vegye figyelembe az anyagválasztásánál a tartóssági 
szempontot. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Muszáj zárni az egész teret éjszakára, 
különben kidobott pénz a felújítás, ehhez 
elengedhetetlen a normális kerítés, és 
nem csak a játszótér részt kell zárni.

A téren az első egy évben nem lesz kerítés, hogy megnézzük, működik-e 
anélkül. Az egy éves időszakot követően felülvizsgáljuk ezt a kérdést. elutasított javaslat

Jó lenne valahogy elérni, hogy a kutyákat 
ne a játszótérre hordják üríteni.

A közeli Tömő utca 40-46 szám alatt az önkormányzat kialakít egy új 
kutyafuttatót a lakók kérésére. Reményeink szerint ez a játszóteret is 
mentesíti majd. Erről itt olvashat részletesebben: https://jozsefvaros.
hu/otthon/hirdetotabla/hirek/2023/10/oktober-24-en-indul-a-tomo-utcai-
kutyafuttato-kivitelezese/ 

nem releváns

4K Térfigyelő kamera a tér egész 
területére, hogy az azt éjjelente 
hangosan használókat fel lehessen 
mérni. Köszönjük!

A terület tervezése során vannak olyan eszközök, amivel elősegíthetjük, 
hogy ne a közbiztonsági problémák határozzák meg a területet. Ennek 
érdekében olyan funkcióknak adunk helyet, amik több korosztályt is 
megszólítanak. Minél többen használnak egy területet, annál kevésbé 
jellemzőek az ilyen jellegű problémák. A kamera kihelyezés nem tervezési 
feladat, de az illetékes Közterület-Felügyeletnek jelezzük az igényt.

nem a tervezéshez 
kapcsolódó javaslat, 
továbbítottuk az illetékesnek

örökzöld vagy télálló növénnyel történjen

A növények kiválasztásakor figyelünk arra, hogy a téli időszakban is legyen 
olyan, ami díszít. A növényválasztást az alacsony fenntartási igény - magas 
esztétika tervezőelve fogja vezérelni, ami leginkább megfelel a kortárs 
növényalkalmazási elveknek; továbbá az árnyas fekvés miatt a tipikus 
nyírható sövénynövények nem feltétlen felelnek meg a fényviszonyoknak. 
Más kompakt növekedésű, de lomblevelű és örökzöld fajták keveréke 
alkalmasabb lehet. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Nagyon jok a tervek! Köszönjük szépen! támogató hozzászólás

Sövény esetleg, formára vágva

A sövények esetében az a nehézség, hogy az adott növényfaj betegsége 
esetén az egészet cserélni kell. Ezért szeretnénk változtatosabb 
növényválasztással elkerülni ezt a problémát, így viszont a sövényszerű 
nyírás nem lehetséges. 

elutasított javaslat

mászóka a trambulin helyett, pl. hajó, 
amibe fel lehet mászni 
mászófalon/kötélzeten/fa lépegetőn, 
csúszdán/csúszdákon pedig lefelé lehet 
közlekedni róla. Esésvédő gumi burkolat 
az egész játszótér részen, nem kavics, 
nem homok.

Eséscsillapító burkolatként többféle felület is használható, szabvány szerinti 
rétegrenddel. A készülő kiviteli tervekben a legalkalmasabb eséscsillapító 
felületeket alkalmazni, a játszótéri eszközök esési terében. Emellett 
természetes burkolatokat is fogunk használni. A trambulin és a mászókához 
szükséges terület nehezen összehasonlítható. Terv szerint, bár nem hajó, de 
lesznek mászásra alkalmas felületek, lépegetők, a trambulin mellett.

részben befogadott javaslat



Talán azért javaslom inkább a 
természetes anyagokból épült 
alacsonyabb kerítést, mert a növények 
"téli álma" közben is megmarad az 
elhatároló funkció (persze attól is függ, 
hogy lombhullató-e az ültetett növény), 
illetve könnyebben kezelhető, szárazság 
idején nem áll fenn a kiszáradás, 
elpusztulás veszélye stb.

A játszótér lehatárolására volt egy vonatkozó kérdésünk a kérdőívben. A 
válaszadók 55%-a az alacsonyabb kerítésre szavazott. A kerítés mellé 
mindenképp tervezünk zöldfelületet is, amiben lesznek örökzöld növények is. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

alacsony keritest aminek oldalban nem 
lehet atbujni ket-harom beeengedo 
kapuresszel. De kik kene talalni milyen 
koreosztalynak szanjatok a jatszoteret 
mert pl a Kalvaria teren nagyon el lett 
rontva hogy kamasz maszoka meg 3 
eves alatti jatek lett egymas melle 
telepitve. A Ferenc teren pl jol ki lett 
alakitva a jatszoter 0-6 eves krorig az egy 
jo pelda lenne kicsi helyre jo jatszoteret 
rakni 

A játszótér lehatárolására volt egy vonatkozó kérdésünk a kérdőívben. A 
válaszadók 55%-a az alacsonyabb kerítésre szavazott. A kerítés mellé 
mindenképp tervezünk zöldfelületet is, amiben lesznek örökzöld növények is, 
a kerítésnél kapuk is lesznek kialakítva. Egyetértünk abban, hogy a 
játszóterekre kerülő eszközök megválasztására oda kell figyelni, hogy a 
gyerekek számára jól használható és kényelmes legyen a terület. A játszótér 
alapvetően a kisebb korosztálynak szól, de a játszótéren kívüli területeken is 
lehetőség lesz mozgásra lehetőség. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Lehetne vegyesen is a kerítés. 
Helyenként, ahol van rá hely, sűrű, széles 
növényzettel. Máshol, ahol nincs, 
kerítéssel, kapuval.

A játszótér lehatárolására volt egy vonatkozó kérdésünk a kérdőívben. A 
válaszadók 55%-a az alacsonyabb kerítésre szavazott. A kerítés mellé 
mindenképp tervezünk zöldfelületet is, illetve lesznek kapuk a játszótéren. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

hinta: kicsiknek (1 eves koru) es 
nagyobbaknak egyarant

A közösségi tervezés során is jelezték a lakók, hogy nagyon szeretnének 
különböző hintákat, a tervekben ezek szerepelni fognak. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Kerítés, amelyet egyik vagy másik 
oldalán növényzet határol, esetleg 
befuttatni valamilyen növénnyel, hogy 
zöld legyen

A játszótér lehatárolására volt egy vonatkozó kérdésünk a kérdőívben. A 
válaszadók 55%-a az alacsonyabb kerítésre szavazott. A kerítés mellé 
mindenképp tervezünk zöldfelületet is, illetve lesznek kapuk a játszótéren. 

befogadott javaslat, 
továbbítjuk a tervezőnek

Növényzet használata esetén rengeteg 
szúnyog szokott lenni a játszótereken.

A szúnyogok jelenléte valóban zavaró lehet a közterületeken, főleg az esős 
időszakok esetén. A közösségi tervezés során a lakosság elsőszámú kérése 
volt a zöldfelületek létrehozása, ezért az a tervezés során alapvetés volt. 

nem releváns



Kérjük, ha bármilyen javaslata vagy ötlete van a Pihenő zónával kapcsolatban, ossza meg velünk!

Felvetés Válasz Státusz

Ivokut A játszótéren belül jelenleg is van ivókút, a tervek kivitelezését 
követően is lesz a területen. 

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

Az parkolóhelyek csökkentése nélkül 
legyen kialakítva pihenő park!

A parkolósávban van még lehetőség fákat ültetni. Így 3 fa ültetése 
esetén párhuzamosítással csak hárommal több parkoló szűnik 
meg, mintha maradna merőleges a parkolás. Ezért a tervek a 
parkoló párhuzamosításával készülnek el. 

elutasított javaslat

A növényzet mindenképpen strapabíró 
automata locsolórendszerrel legyen 
ellátva ami éjjel locsol.

A zöldfelületek kialakításához tervezünk locsolórendszert 
kialakítani. 

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

2-3 piknikasztal 1 helyett
Az asztalokkal kapcsoltban kaptunk olyan visszajelzést is, hogy 
legyen több és kevesebb is. Ezért elsőkörben 1 asztalt fogunk 
kihelyezni, hogy megnézzük, hogyan működik. 

elutasított javaslat

Nagyon szívesen látnék erre való 
statisztikát, hogy milyen szinten vannak 
ezeknek az asztaloknak a 
kihasználtsága. Szerintem ez abszolút 
felesleges, hiszen az emberek 
többsége nem rendelkezik megfelelő 
eszközökkel, így hosszú távon 
kihasználatlan maradna. Ámbár az 
előzleg megigért kutya futtatót sehol 
sem látom, pedig a nyílvános 
eseményen is rengeteg szavazatot 
kapott.

Az asztalok ötlete a közösségi tervezés során merül fel, ezért 
szerepelnek a terven. Az asztalokat nemcsak munkára lehet 
használni, akár piknikre, vagy csupán megpihenésre is helyet 
adnak. Az asztalokkal kapcsoltban kaptunk olyan visszajelzést is, 
hogy legyen több és kevesebb is. Ezért elsőkörben 1 asztalt 
fogunk kihelyezni, hogy megnézzük, hogyan működik. A 
kutyafuttató a Tömő utca 40-46. társasház mellett fog helyet 
kapni, az erről készített igényfelmérésben a válaszadók többsége 
támogatta a kutyafuttató kialakítását. Erről bővebben itt lehet 
olvasni: https://jozsefvaros.
hu/otthon/hirdetotabla/hirek/2023/07/uj-kutyafuttato-kialakitasa-a-
tomo-u-40-46-mellett-az-igenyfelmeres-osszefoglaloja/

elutasított javaslat

A játszótéren is jó volna a szülőknek 
egy olyan pihenőpont, ahonnan 
kényelmesen belátni a teljes játszótéri 
részt. (Ha még kávét is osztanának, az 
maga lenne a mámoros csoda :) )

Köszönjük ezt a szempontot, mi is fontosnak tartjuk, hogy a 
szülőkre is gondoljunk a játszóterek kialakítása során. A 
kávéosztást sajnos nem tudjuk vállalni, de környékbeli szülőkkel 
összefogva lehet akár pikniket is szervezni. 

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

Kutyákkal be lehet menni? Igen, a téren a többi közterülethez hasonlóan pórázon lehet majd 
vezetni kutyát. 

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

halastó

Halastó kialakítását nem tervezzük, ez alapjaiban változtatná meg 
a terület felosztását, amit a közösségi tervezés során kapott 
visszajelzések alapján készítettünk el, ez az ötlet nem merült fel 
többek részéről. 

elutasított javaslat

A teqball nagyon jó játék. De nem kéne 
fejberúgni az 5 méterrel arrébb játszó 
csecsemőket, meg az autók közé 
rohangálni a labda után. Ehhez egy 
nagy park szükséges.

Az erre vonatkozó kérdésekre a kitöltők 63,8%-a a 
pingpongasztalt támogatta, a teqball asztal 20,8%-ot kapott, így 
az utóbbit elvetettük. A használathoz szükséges helyre vonatkozó 
tippet köszönjük, észben tartjuk más helyszíneken. 

elutasított javaslat

Mindenképp egy vandálbiztos 
megoldás lenne célszerű

A térre kihelyezett eszközök kiválasztásánál fontos szempont, 
hogy azok tartósak legyenek és javíthatók, amennyiben az 
szükséges. 

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

biliárd asztal
A játékasztalra vonatkozóan volt egy vonatkozó kérdésünk, a 
kitöltők 63,8%-a a pingpongasztalt támogatta, így az fog 
szerepelni a terveken. 

elutasított javaslat

Napágyszerű pad

Napágyszerű pad kihelyezését erre a területre nem tervezzük. 
Lesznek ülőkék, padok és asztalok, amiken meg lehet pihenni. 
Napágyszerű padokat helyeztünk ki nemrég a Déri Miksa 
utcában, ott teszteljük, hogy mennyire működnek. 

elutasított javaslat

A padok és a piknikasztal mellett egy 
fedett beülős filagória (pl. eső esetén is 
hasznos lehet) és fa napózóágyak, 
esetleg egy függőágy

Többen kértek árnyékolót a véleményeztetés során, ezért fogunk 
naposabb ülőfelületek felett ilyet kialakítani, viszont épített 
filagórát nem tervezünk, annak a helyigénye a terület 
újraosztásával lenne lehetséges. A terület nagy része több órán 
keresztül árnyékos, illetve minden napszakban vannak árnyas 
területek a téren. A kiviteli tervezés során az árnyékolók 
kialakításának legjobb és célszerű integrálását vizsgáljuk. 
Napágyszerű pad kihelyezését erre a területre nem tervezzük. 
Lesznek ülőkék, padok és asztalok, amiken meg lehet pihenni. 
Napágyszerű padokat helyeztünk ki nemrég a Déri Miksa 
utcában, ott teszteljük, hogy mennyire működnek. 

elutasított javaslat



Szerintem a parkolóhelyekre szükség 
van. Piknikasztal helyett pedig még egy 
játékasztalt helyeznék ki, ezzel is 
megelőzve az ottani iszogatást.

A parkolósávban van még lehetőség fákat ültetni. Így 3 fa ültetése 
esetén párhuzamosítással csak hárommal több parkoló szűnik 
meg, mintha maradna merőleges a parkolás. Ezért a tervek a 
parkoló párhuzamosításával készülnek el. Az asztalok ötlete a 
közösségi tervezés során merül fel, ezért szerepelnek a terven. 
Az asztalokat nemcsak munkára lehet használni, akár piknikre, 
vagy csupán megpihenésre is helyet adnak. Az asztalokkal 
kapcsoltban kaptunk olyan visszajelzést is, hogy legyen több és 
kevesebb is. Ezért elsőkörben 1 asztalt fogunk kihelyezni, hogy 
megnézzük, hogyan működik. Ha hangoskodást vagy egyéb 
problémát észlel, hívja a Józsefvárosi Közterület-Felügyelet Zöld 
számát 06(80) 204-618. 

elutasított javaslat

van pinpong asztal a Losoncin. Minél 
több árnyas padot!

A játékasztalra vonatkozóan volt egy vonatkozó kérdésünk, a 
kitöltők 63,8%-a a pingpongasztalt támogatta, így az fog 
szerepelni a terveken. Az árnyas padokkat mi is támogatjuk, ahol 
engedik az adottságok ilyen helyre fogjuk rakni őket. 

részben befogadott javaslat

A parkolóhelyektől nyugodtan el lehet 
venni a teret, nagyon jó ötlet.

A parkolósávban van még lehetőség fákat ültetni. Így 3 fa ültetése 
esetén párhuzamosítással csak hárommal több parkoló szűnik 
meg, mintha maradna merőleges a parkolás. Ezért a tervek a 
parkoló párhuzamosításával készülnek el.

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

Az lenne a legjobb, ha nem lenne 
játékasztal, vagy gazebo lenne 
padokkal, ahová eső, vagy nap elől be 
lehet ülni (Orczy parkban a lenti 
játszótér mellett van ilyen, sokan 
használják). A csocsóasztal könnyen 
lehet túl hangos, pingpongasztal van a 
közelben a Losonci téren és a Kálvária 
téren, a Teqball pedig veszélyes, ha 
nincs a játéktér ráccsal elkerítve. A 
Losonci téren a Teqball-hoz hasonló 
méretű labdákkal kizárólag a ráccsal 
elkerített pályán játszanak.

A játékasztallal kapcsolatban volt egy kérdésünk, a kitöltők 63,8%
-a a pingpongasztalt támogatta, így az fog szerepelni a terveken. 
A teqballasztallal kapcsolatos visszajelzést köszönjük, észben 
fogjuk tartani más helyszínek esetében. A terület nagy része több 
órán keresztül árnyékos, illetve minden napszakban vannak 
árnyas területek a téren. A kiviteli tervezés során az árnyékolók 
kialakításának legjobb és célszerű integrálását is vizsgáljuk. 
Többen kértek árnyékolót a véleményeztetés során, ezért fogunk 
naposabb ülőfelületek felett ilyet kialakítani, viszont árnyékoló 
építményt nem tervezünk, annak a helyigénye a terület 
újraosztásával lenne lehetséges. 

részben befogadott javaslat

teqball-hoz az asztal körül is sok 
szabad hely kell a zavartalan játékhoz, 
a játékra koncentrálók félő, hogy 
belefutnának másokba. Amúgy biztos, 
hogy elég nagy a tér ennyi funkció 
befogadására? Parkolóhelyek 
felszámolása a díjfizetési zónahatár 
olcsóbbik oldalán nem tűnik jó ötletnek, 
ha mégis megvalósul akkor kérjük a 
zónahatár Illés utcáig történő kitolását.

Az erre vonatkozó kérdésekre a kitöltők 63,8%-a a 
pingpongasztalt támogatta, a teqball asztal 20,8%-ot kapott, így 
az utóbbit elvetettük. A használathoz szükséges helyre vonatkozó 
tippet köszönjük, észben tartjuk más helyszíneken. A kiviteli 
tervek készítése során elfog dőlni, hogy a végleges választott 
eszközökhöz szükséges terület mekkora, figyelünk arra, hogy 
eszközök kihelyezése ne menjen a tér használhatóságának 
rovására. A parkolósávban van még lehetőség fákat ültetni. Így 3 
fa ültetése esetén párhuzamosítással csak hárommal több 
parkoló szűnik meg, mintha maradna merőleges a parkolás. Ezért 
a tervek a parkoló párhuzamosításával készülnek el. Az érintett 
parkolóhelyek a B zónában esnek, ahol 450 ft/óra a parkolási díj. 
Az Illés utca Orczy út felőli oldala is ebbe a zónába tartozik. 

elutasított javaslat

A pihenő zóna üldögélési lehetőségeit 
jó lenne a tűző Nap helyett legalább 
félárnyékba tervezni. Télen nem 
számít, az egyre melegebb többi 
évszakban pedig jobb az árnyékban 
ülni.

Ahol engedik az adottságok, ott árnyékos helyre rakjuk a padokat. 
Többen kértek árnyékolót a véleményeztetés során, ezért fogunk 
naposabb ülőfelületek felett ilyet kialakítani.

részben befogadott javaslat

A ping-pong asztal nagyon jó ötlet, 
annyi vele a probléma, hogy a lakásom
( Fkert8) pont arra néz. A ping-pong 
marha jó sport, szeretem én is, de 
nagyon hangos. Zavarná a nyitott 
ablakkal történő pihenést. A Teqball is 
jó, de sokszor kimenne a labda az 
utcára. A csocsó talán a legjobb 
gondolat.

A játékasztalra vonatkozóan volt egy vonatkozó kérdésünk, a 
kitöltők 63,8%-a a pingpongasztalt támogatta, így az fog 
szerepelni a terveken. A teqball a szavazatok 20,8%-át, a csocsó 
15,4%-át kapta.  

elutasított javaslat



a parkolóhelyeket ott hagyni, mivel 
amúgy sincs elég parkolóhely az 
utcában 

A parkolósávban van még lehetőség fákat ültetni. Így 3 fa ültetése 
esetén párhuzamosítással csak hárommal több parkoló szűnik 
meg, mintha maradna merőleges a parkolás. Ezért a tervek a 
parkoló párhuzamosításával készülnek el.

elutasított javaslat

idot allo pinpong vagy csocso asztal jo 
otlet, kisebb gyerekek miatt akik nem 
jatszanak de talan elhaladnak melette 
a sark lehetnenek leherekitve .

A játékasztalra vonatkozóan volt egy vonatkozó kérdésünk, a 
kitöltők 63,8%-a a pingpongasztalt támogatta, így az fog 
szerepelni a terveken. A pingpongasztal melletti biztonságos 
elhaladásra lesz elegendő hely. A sétány legszűkebb pontja itt 3,3
m.

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek

a burkolat babakocsival hasznalhato 
legyen. ne apro kavics ami kesobb a 
novenyzet koze kerul.

A burkolatválasztás a kiviteli tervek során válik véglegessé, de 
mindenképp babakocsival/ kerekesszékkel járható, tömörített, 
félig vagy teljesen kötött burkolatra lehet számítani. Szórt kavics 
burkolat a főbb sétautakon nem lesz.

befogadott javaslat, továbbítjuk 
a tervezőnek



Kérjük, ha bármilyen javaslata vagy ötlete van a Mozgós zónával kapcsolatban, ossza meg velünk!

Felvetés Válasz Státusz

A mozgasfejlesztő eszközt pl. gumi futópálya a nagy 
méretű Ludovika köré vagy az Orczy parkba tenném 
inkább, ott elfér nagy kör is, itt jobbanelfér az erősítő 
eszköz.

Az erre vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban az a válasz jött, 
hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és erősítő) eszköz 
legyen. Ennek megfelelően a konkrét eszköz kiválasztásánál 
figyelünk arra, hogy a területi adottságokhoz képest a 
legjobban használhatók kerüljenek ki. Futópálya az 
adottságokra tekintettel nem lesz. 

részben befogadott javaslat

A Mozgós zóna területét növeljük meg, így több, 
többféle mozgást kiszolgáló eszköz helyezhető el.
 A mai jellemzően mozgásszegény életmód mellett ezt 
nagyon fontos lenne. Ha többféle eszköz jelenik meg, 
nagyobb eséllyel talál mindenki kedvére valót.

Terv szerint egy nagyjából 25 méter hosszú kerti út mentén 
lesznek 'mozgatós' eszközök kihelyezve. A mozgós zóna 
kihelyezendő eszközeire vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban 
az a válasz jött, hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és 
erősítő) eszköz legyen. Ennek megfelelően a konkrét 
eszközök kiválasztásánál figyelünk arra, hogy a területi 
adottságokhoz képest a legjobban használhatók kerüljenek 
ki. A mozgós zóna a válóságban nem lesz fizikailag 
lehatárolva, ezért egy 25 méteres út mentén lesznek ilyen 
eszközök. 

részben befogadott javaslat

Ha a téren lesz játszótér a gyerekeknek, akkor itt 
inkább a felnőttekre gondoljanak

Az erre vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban az a válasz jött, 
hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és erősítő) eszköz 
legyen. Ezek idősebb gyerekek és felnőttek számára is 
használhatók. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

Mozgásfejlesztő eszközök inkább a játszótéren 
legyenek

Az erre vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban az a válasz jött, 
hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és erősítő) eszköz 
legyen. Itt olyan eszközökre gondolunk, amelyek felnőttek és 
idősebb gyerekek számára is izgalmasak lesznek. A 
játszótér elsősorban inkább a kisebb gyerekeknek szól. 

elutasított javaslat

Kicsit azt érzem, hogy mindent szerettek volna ide 
berakni, nem feltétlenül figyelembe véve a lakosoknak 
a kérését. Nagy parkok kivételével nem láttam soha 
sem, hogy ilyen eszközöket bárki is használatba vette 
volna, továbbá én sem használnám ezt a téren. 
Teljesen felesleges. Ha vissza nézném az előző 
survey eredményét nem hiszem, hogy meglepődnék, 
hogy nagy szavazatot kapott volna.

A közösségi tervezés során kérdés volt, hogy milyen 
funkciókat szeretnének az emberek a téren látni, amit 
szívesen használnának. A két alkalom összesített adatai 
alapján a játszótér, a pihenés, a sport és a találkozási hely 
funkciót is sokan támogatták. A sporteszközökre vonatkozó 
kérdésre a kitöltők 48,5%-a azt válaszolta, hogy mindkét 
típust (erősítő és mozgásfejlesztő) szeretné. A közösségi 
tervezésről készített beszámolónk itt olvasható el. 

elutasított javaslat

Pl. az Almássy téri játszón a mozgós zóna és a 
játszótér vegyül. Persze mindennek van előnye-
hátránya, de talán megfontolandó bizonyos mértékű 
keveredés a zónák közt.

Köszönjük a javaslatot, úgy gondoljuk hogy a játszótér 
elsősorban inkább a kisebb gyerekeknek szól. A 
sporteszközöket pedig idősebb gyerekek és felnőttek is 
tudják használni. A keveredést mi is fontosnak tartjuk, a 
játszótéren kívül a többi funkció nem lesz egymástól elzárva, 
egyben lehet majd használni. A játszótér köré bár sűrű, de 
nem átláthatatlanul magas növényzetet tervezünk, a 
játszótérről is jó vizuális kapcsolat lesz a tér többi részével.

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

árnyékoló, fedett rész Többen kértek árnyékolót a véleményeztetés során, ezért 
fogunk naposabb ülőfelületek felett ilyet kialakítani,

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

Egyik sem. Bár ez a válasz nem szerepel. Soha senki 
nem használja. 2 hét után koszos és 30 évig fog ott 
rohadni. El tudunk menni kondizni, de egy kis zöld 
felület nincs ahová le tudunk ülni egy fél órára. De ha 
már mindenképpen építeni akarnak, szeretek 
szalonnát sütni és az úszómedencéket is. Viccet 
félreéve egy kis szökőkút, pont oda illene.

A közösségi tervezés során kérdés volt, hogy milyen 
funkciókat szeretnének az emberek a téren látni, amit 
szívesen használnának. A két alkalom összesített adatai 
alapján a játszótér, a pihenés, a sport és a találkozási hely 
funkciót is sokan támogatták. A sporteszközökre vonatkozó 
kérdésre a kitöltők 48,5%-a azt válaszolta, hogy mindkét 
típust (erősítő és mozgásfejlesztő) szeretné. A közösségi 
tervezésről készített beszámolónk itt olvasható el. Emellett 
figyelünk arra is, hogy legyen zöldfelület, ahova szívesen 
leül az ember. Szökűkút kialakítását nem tervezzük, ez 
alapjaiban változtatná meg a terület felosztását. 

elutasított javaslat
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Térfigyelő kamera elhelyezése az eszközök 
közelében, ugyanígy a játékasztal, padok közelében.

A terület tervezése során vannak olyan eszközök, amivel 
elősegíthetjük, hogy ne a közbiztonsági problémák 
határozzák meg a területet. Ennek érdekében olyan 
funkcióknak adunk helyet, amik több korosztályt is 
megszólítanak. Minél többen használnak egy területet, annál 
kevésbé jellemzőek az ilyen jellegű problémák. A kamera 
kihelyezés nem tervezési feladat, de az illetékes Közterület-
Felügyeletnek jelezzük az igényt.

nem a tervezéshez kapcsolódó 
javaslat, továbbítottuk az 
illetékesnek

Szerintem ezekre nincs szükség.
A közösségi tervezés során felmerült ez az igény a lakók 
részéről, ezért kialakítunk erre alkalmas területet a Jázmin 
téren. 

elutasított javaslat

Én a mozgásfejlesztő eszközöket szeretném 
használni. De az Orczy parkban van erősítő a 
közelben és az az érzésem, hogy a Losonci negyed 
lakói keveset használják az Orczy parkot.

Az erre vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban az a válasz jött, 
hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és erősítő) eszköz 
legyen, így lesz mozgásfejlesztő is. A közösségi tervezés 
alatti beszélgetésből azt tapasztaltuk, hogy sokan járnak a z 
Orczy kertbe az itt élők közül, de sokan mondták, hogy itt is 
igénybe vennének ilyen eszközöket. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

Fontosabb, hogy a gyerekek mozgása fejlődhessen, a 
felnőttek már tudnak magukról gondoskodni

A játszótér elsősorban inkább a kisebb gyerekeknek szól. A 
sporteszközöket pedig idősebb gyerekek és felnőttek is 
tudják használni. 

elutasított javaslat

Az Orczy téren többször láttam a kondi részen 
ugrálókötelezőket (én is ugrálókötelezek) illetve break-
eseket. Emiatt jó lenne, ha a mozgós zónának olyan 
része is lenne, ahol nincs semmi, csak a rekortán.

Nagyobb terek esetén, mint az Orczy téri FIDO-nál van hely 
arra, hogy egy üres helyet hagyjuk. A Jázmin tér esetében 
ez nehezebb feladat, mert így is sok eltérő igény merült fel a 
terület hasznosítására. Így itt nem lesz lehetőségünk arra, 
hogy kihagyjunk egy részt ezeknek a tevékenységeknek, de 
köszönjük az ötletet, másik helyszín esetében észben 
tartjuk. 

elutasított javaslat

Ezt a részt is fontos lenne zárni éjjszakára.
A téren az első egy évben nem lesz kerítés, hogy 
megnézzük, működik-e anélkül. Az egy éves időszakot 
követően felülvizsgáljuk ezt a kérdést. 

elutasított javaslat

Erősítő eszközöket!! :D
Az erre vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban az a válasz jött, 
hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és erősítő) eszköz 
legyen, így erősítők is lesznek. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

mindket funkcio lehetne de akkor azzal szamoljatok 
hogy a gyerekek ramennek a felnott kondi gepekre. 
Orczy teren van jo szabadteri kondi az jo pelda lehet a 
rossz pelda pedig a kalvaria teren , egy szabadteri 
kondira akkor megy ki egy felnott ha van rendes 
huzockodas meg ABS lehetoseg. Pl a Deri Miksa 
parkjaban is jo  a kicsi park workoutra. 

Az erre vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban az a válasz jött, 
hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és erősítő) eszköz 
legyen. Az Orczy téren nagy terület van ennek a funkciónak, 
az valóban jól használható ilyen szempontból, a Jázmin 
téren nem lesz lehetőségünk ehhez hasonló komolyságú 
sporteszközök kihelyezésére. A Déri Miksa utcában 
kihelyezett eszközhöz hasonló lesz most a Losonci téren, a 
játszótérrel szemben. Így a Jázmin térre hasonló, de nem 
pont olyan eszközt tervezünk. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

Kérlek kérjétek ki pár személyi edző véleményét is, 
hogy tényleg megfelelő sporteszközök kerüljenek ki. 
Több hasonló már létesített kültéri tornapályával az a 
gond, hogy nem elég diverz a kialakításuk, vagy nem 
megfelelő anyagból vannak.

Valóban nincs még olyan nagy választék a meglévő 
köztereken ilyen eszközöket tekintve. Ezért szeretnénk itt a 
Jázmin téren, az adottságokhoz mérten izgalmasabb 
eszközöket kipróbálni. Alapvetően olyan eszközöket 
szeretnénk választani, melyek nem túl specifikusak, többféle 
mozgásgyakorlat elvégzését is lehetővé teszik. A tervezés 
során a szakértői vélemény kikérése mellett meghatározó 
tényező még a terület nagysága, ahova ezek az eszközök 
kerülni fognak, illetve az eszközök szükséges helyigénye. 
Mindezeket figyelembe véve kerülnek kiválasztásra az 
eszközök.

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek



Kérjük, ha van bármilyen javaslata vagy ötlete a Jázmin tér koncepciótervéhez, ossza meg velünk!

Felvetés Válasz Státusz

Ha a közvilágítás is megújul akkor ne legyen túlvilágítva. 
Figyeljenek a színhőmérsékletre 2500kelvin alatti. Minél 
kevesebb kék fény. Jó ötlet a kerítés nélküli próbaév. 
Csocsóra szavaztam mert még sosem találkoztam ilyennel 
közterületen. Pingpong nagyon jó, de az ütemes pattogás 
szerintem zavarná a közvetlen közelben élőket.

Köszönjük a melegebb fényű égők használatára vonatkozó 
javaslatot, egyetértünk vele, hogy minél melegebb fényű 
égők legyenek. Tapasztalatunk alapán közterületi égők 
esetében 3000 kelvin alatti használatát nem támogatják. A 
végső kialakítás fényében fog eldőlni, hogy a meglévőn felül 
szükséges-e további kiegészítő világítás. A csocsóasztal 
valóban nem gyakori eszköz a közterületeken. A kapott 
visszajelzések alapján a kitöltők többsége (63,8%) 
pingpongasztalt szeretne a térre. A használat alatt fog 
kiderülni, hogy az itt lakók számára mennyire zavaró a játék, 
erre vonatkozóan meg kell nézni a visszajelzéseket a 
kivitelezést követően. 

részben befogadott javaslat

Valami megoldás jó lenne arra vonatkozóan ,hogy ne 
ordítozó, videókat bömböltető fiatal csoportokkal legyen 
tele a tér

Közterületi tervezési eszközökkel elő lehet segíteni azt, hogy 
több korosztály is megtalálja a magának való elfoglaltságot 
adott területen, erre törekszünk a Jázmin tér terveivel is. 
Viszont a tér kialakítással nem tuduk befolyásolni azt, hogy ki 
mennyire mások számára zavaróan használja a teret. 
Hangoskodás vagy egyéb probléma esetén az illetékes 
Józsefvárosi Közterület-felügyelet zöld számát lehet hívni: 06 
(80) 204-618.

nem a tervezéshez kapcsolódó javaslat, 
továbbítottuk az illetékesnek

Modern alacsonyabb (ne magas oszlopos) LED világítást 
kapjon a tér, akár olyan fény oszlopokat alacsobbakat mint 
a Corvin sétányon.

Köszönjük a javaslatot. Jelenleg is vannak a téren 
alacsonyabb kandeláberek. A világítástervezés során fog 
eldőlni, hogy mik a lehetőségek e téren, mint például az is, 
hogy a meglévőn felül szükséges-e további kiegészítő 
világítás. Az alacsonyabb kandelábereket mi is támogatjuk, 
ezek erősítik a sétányos jellegett, és barátságosabb fényt 
adnak, mint az úttestek menti magasabb kandeláberek. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

A további zöldítés, levegő hűsítés érdekében el tudnám 
képzelni a panel házak egybefüggő beton felületènek 
befuttatasát növényekkel. Bécsben több zölddel befuttatott 
házat láttam màr)Jó lenne a bolt körüli rész fásítása, 
zöldítése is. Nagyon köszönjük a szuper projektet!

A hozzászólásból nem egyértelmű, hogy melyik panel ház 
beton felületére gondol a kitöltő. A tér melletti panelház 
esetben ablakok vannak, ezért azok befuttatása nem idális. 
Társasházak falainak befuttatásához a társasház 
beleegyezése szükséges, ezt a jelenlegi tervezésünk nem 
tartalmazza. A Jázmin tér mellett közvetlenül lévő kisbolt (a 
Tömő utca 33. szám alatt) a Jázmin tér felől érintve lesz 
zöldítéssel, de az előtte lévő terület már nem, az a 
társasházhoz tartozik. A támogató hozzászólást köszönjük 
szépen!

részben befogadott javaslat

Javaslom a Mozgó zóna területének növelését, a többféle 
eszköz elhelyezését, így s többféle mozgás, erősítés 
lehetővé tételét.

Terv szerint egy nagyjából 25 méter hosszú kerti út mentén 
lesznek 'mozgatós' eszközök kihelyezve. A mozgós zóna 
kihelyezendő eszközeire vonatkozó kérdésünkre 48,5%-ban 
az a válasz jött, hogy mindkét típusú (mozgásfejlesztő és 
erősítő) eszköz legyen. Ennek megfelelően a konkrét 
eszközök kiválasztásánál figyelünk arra, hogy a területi 
adottságokhoz képest a legjobban használhatók kerüljenek 
ki.

részben befogadott javaslat

Az a helyzet, hogy a losinci téri játszótér messze sokkal 
jobb ezeknél a terveknél, át kéne gondolni, hogy ennek mi 
is a célja pontosan...

A Losonci téri játszótér valóban egy jól felszerelt, nagy 
alapterülető játszótér kerületi viszonylatban. A Jázmin tér 
terveinek elkészítése során...egy teljesen más hangulatú 
játszóterületet szeretnénk kialakítani, mint ami a Losonci 
téren van. A kettő remélhetőleg nem lesz ilyen értelemben 
(pl. az eszközök számában) összevethető. Illetve itt nemcsak 
a játszótérre koncentrálunk, hanem egy vegyes funkciójú 
terület kialakítása célunk, ahol nemcsak játszani, de sportolni 
és rövidebb időre megpihenni is lehet. A közösségi tervezés 
során azt a visszajelzést kaptuk a lakóktól, hogy itt van igény 
a játszótérre, csak az jelenlegi állapotában nem elég 
izgalmas a gyerekek számára, ezért a döntő többség a 
Losonci térit használja. 

elutasított javaslat



A tér utáni jelenleg ' zöld' felületként szolgáló részt a 
jázmin utca végében, hozzá lehetne rakni, kiegészítve a 
teret. Jelenleg tele van törmelékkel, senki sem foglalkozik 
vele. A jázmin utca 16/A előtt is van egy kisebb park, amit 
nem öntöznek, nincsen rendesen befüvesítve és illegális 
relakóként funckionál. Nem ér sokat a jázmin tér 
elkészítése, ha 10 méteren belül törmelékek vannak és 
elhanyagolt zöld felület.

Mi is tapasztaljuk, hogy a panelházak közötti területeken 
gyakori a sitt kihelyezés, és a zöldfelületek elhanyagoltak. 
Jelenleg a tervezési területünk nem fedi le ezeket, de 
javasolni fogjuk, hogy ezeknek a közterületeknek a 
rendezése legyen egy következő üteme a Jázmin tér 
kialakításának. 

Örülök, hogy rendezett lesz a tér. Kerítés csak a 
játszótérhez kéne.

Köszönjük a támogató visszajelzést! A tervek alapján kerítés 
csak a játszótér körül lesz, egy egy éves időszakot követően 
felülvizsgáljuk, hogy szükséges-e a tér köré kerítést tenni. 

támogató hozzászólás

sok zöldre vágyom A tervezés során célunk, hogy a funkciók biztosítása mellett a 
lehető legnagyobb zöldfelületet hozzuk létre. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

esetleg kerékpárlerakási lehetőség, ahova biztonsággal 
leláncolható a bringa

A területen jelenleg is van egy MOBI pont, ennek áthelyezése 
lehetséges, hogy szükséges lesz, de kerékpártámaszok 
mindeképp lesznek a téren. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

https://www.google.com/search?
sca_esv=557088537&sxsrf=AB5stBiTalv-
5gCbSqmMdiTnteZtuO6pUw:1692103376533&q=domb%
C3%B3v%C3%
A1r+gunaras+szobor&tbm=isch&source=lnms&sa=X&ved
=2ahUKEwjxnbml2N6AAxXUgf0HHdbGC7gQ0pQJegQID
RAB&biw=1920&bih=931&dpr=1#imgrc=mElQBbHM7K6U
LM&imgdii=7TW9nZclw2EF7M

A tér méretére tekintettel nem tervezünk szobrot elhelyezni a 
teren. A játék, sportolási és pihenési lehetőségek biztosítása 
mellett már nem lesz elegendő hely ahhoz, hogy egy 
központi helyen teret adjunk egy szobornak. 

elutasított javaslat

Szemetes, külön a kutyaürüléknek is, amibe csak azt lehet 
dobni.

A végleges tervek tartalmazni fognak hulladékgyűjtőket, 
kutyaürüléknek valót is. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

A közbiztonságon kell elsősorban változtatni, lehet szép a 
park, ha italozni járnak oda mások, nem megyek 
gyerekkel.

Közterületi tervezési eszközökkel elő lehet segíteni azt, hogy 
több korosztály is megtalálja a magának való elfoglaltságot 
adott területen, anélkül, hogy egymást zavarnák, erre 
törekszünk a Jázmin tér terveivel is. Viszont a tér 
kialakítással nem tuduk befolyásolni azt, hogy ki mennyire 
mások számára zavaróan használja a teret. Hangoskodás 
vagy egyéb probléma esetén az illetékes Józsefvárosi 
Közterület-felügyelet zöld számát lehet hívni: 06 (80) 204-
618.

nem a tervezéshez kapcsolódó javaslat, 
továbbítottuk az illetékesnek

minél több árnyékot

A tér kialakítása a terület adottságain alapszik, figyelembe 
véve, hogy a terület melyik része naposabb illetve 
árnyékosabb. A funkciók elhelyezésével igyekszünk 
biztosítani azt, hogy az árnyékosabb részeket használjuk ki. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

Szüntessék meg a mostani durva kavicsot, és szürke 
térkövet. Legyen normális burkolat, amin lehet tolni a 
babakocsit, de mégsem kőből meg betonból van.

Köszönjük a javaslatot, egyetértünk abban, hogy a mostani 
kavics burkolat nem praktikus, és kevésbé esztétikus. A 
burkolatválasztás a kiviteli tervek során válik véglegessé, de 
mindenképp babakocsival/ kerekesszékkel járható, tömörített, 
félig vagy teljesen kötött burkolatra lehet számítani. Szórt 
kavics burkolat a főbb sétautakon nem lesz.

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

A parkolóhelyek további csökkentése borzalmas ötlet. 
Mivel napközben a klinikák miatt amúgy is nagyon leterhelt 
környéket tovább bénítaná. Amennyiben több szintes 
parkolóház is kerül a tér alá szívesen fogadják a lakók 
különben biztos vagyok benne hogy a nagy többség 
ellenezni fogja. A környéken parkolóház nem található így 
az összes parkolóhely foglalt napközben.

Mélygarázs kialakítására nincs lehetőség. A parkolósávban 
van még lehetőség fákat ültetni. Így 3 fa ültetése esetén 
párhuzamosítással csak hárommal több parkoló szűnik meg, 
mintha maradna merőleges a parkolás. Ezért a tervek a 
parkoló párhuzamosításával készülnek el. 

elutasított javaslat

A látványterven szerintem túl sok pad van olyan területen, 
ami alig lesz árnyékban. A padokkal ellentétben a gazebo-t 
lehetne a napra is tenni, hiszen ő maga adja az árnyékot. 
Egyébként szuper, köszönjük a sok munkát!

Jelenleg a terv nem tartalmaz pergolát, a kért funkciók mellett 
már külön épített pergola nem fog elférni a területen, de 
mindenképp figyelni fogunk arra, hogy az árnyékolást 
biztosítsuk, a padok végső helyének meghatározásakor 
figyelembe vesszük ezt az igényt.

részben befogadott javaslat

Biztos meg lett tervezve, de az a kicsi tér elfog bírni ennyi 
funkciót?

A következő feladat a kiviteli tervek elkészítése, ami során 
pontosodni fog, hogy mennyi eszköz fér el a területen. Több 
különböző igény merült fel a terület hasznosításával 
kapcsolatban, ezért valóban figyelnünk kell arra, hogy ne 
legyen túlzsúfolt a terület a tér használhatóságának rovására. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek

A lehető legtöbb fát és zöldet tervezzenek és ültessenek! 
Ez mindannyiunk érdeke.

A tervezés során célunk, hogy a funkciók biztosítása mellett a 
lehető legnagyobb zöldfelületet hozzuk létre. 

befogadott javaslat, továbbítjuk a 
tervezőnek
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A kertet valamilyen szinten mégis csak körbe kellene 
keríteni, itt este nyugalom van, nem szeretnénk hogy a 
züllött fiatalok, hajléktalanok ide szokjanak. Olyan játékok 
ne legyenek amibe bele lehet bújni, csak átláthatóak, mert 
a droghasználók beköltöznek. A tervek szuperek , de ezt 
valahogy ki kellene küszöbölni. Illetve mindenképpen 
legyen bekamerázva a tér.

A téren az első egy évben nem lesz kerítés, hogy 
megnézzük, működik-e anélkül. Az egy éves időszakot 
követően felülvizsgáljuk ezt a kérdést. A terület tervezése 
során vannak olyan eszközök, amivel elősegíthetjük, hogy ne 
a közbiztonsági problémák határozzák meg a területet. 
Ennek érdekében olyan funkcióknak adunk helyet, amik több 
korosztályt is megszólítanak. Minél többen használnak egy 
területet, annál kevésbé jellemzőek az ilyen jellegű 
problémák. A kamera kihelyezés nem tervezési feladat, de az 
illetékes Közterület-Felügyeletnek jelezzük az igényt. 

nem a tervezéshez kapcsolódó javaslat, 
továbbítottuk az illetékesnek

A teret folyamatosan körülvevő jelentős autóforgalom miatt 
- amelynek magam is részese vagyok - véleményem 
szerint a gyerekek szempontjából, biztonsági okokból már 
a kezdetektől körbekeríteném a teret.

A játszótér el lesz kerítve a téren belül, így a kisebb 
gyermekek számára biztonságos lesz a kialakítás. A teret 
körülvevő járdák megmaradnak a jelenlegihez hasonlóan, az 
itt közlekedőknek továbbra is figyelniük kell majd. 

elutasított javaslat

Minél több növényt, akár vertikális kert formájában. A tervezés során célunk, hogy a funkciók biztosítása mellett a 
lehető legnagyobb zöldfelületet hozzuk létre. részben befogadott javaslat

Amennyiben van rá lehetőségük, a munkaállomáshoz - 
amennyiben a parkba látogató számára készül, abban az 
esetben - az elidőzés lehetősége érdekében kültéri 
hálózati csatlakozót javaslok telepíteni, amin a laptopot, 
tabletet stb. tölteni tudja a használó. Ha az önkormányzat 
költségvetése nem engedi meg az áramellátás 
térítésmentes biztosítását a térhasználóknak, abban az 
esetben javaslom, hogy fizetős módon kerüljön 
kialakításra. Köszönöm, hogy véleményt, javaslatot 
formálhattam!

Bár terjednek az okos eszközök/ töltési lehetőség 
kihelyezése a városokban, ezek nagyobb közterületeken 
jellemzőbbek, a gazdaságos üzemeltetés szempontjából. Azt 
tapasztaljuk, hogy a mai eszközök többsége lehetővé teszik 
azt, hogy áramellátás nélküli is lehessen őket használni, akár 
közterületen is. A hálózati csatlakozás lehetőségét 
megvizsgáljuk a kivitelei tervek készítése során, ez a projekt 
kivitelezésére rendelkezésre álló keretösszeg függvénye 
lesz. 

részben befogadott javaslat

nyitvatartás, hogy ne zavarja a lakókat a zaj

A téren az első egy évben nem lesz kerítés, hogy 
megnézzük, működik-e anélkül. Az egy éves időszakot 
követően felülvizsgáljuk ezt a kérdést. Magának a 
játszótérnek lesz egy nyitvatartása, a többi kerületi 
játszótérhez hasonló módon. 

elutasított javaslat


